
DET FRIVILLIGE SKYTTERVESEN 
MØTE  I  FELTUTVALGET 

PROTOKOLL 

DATO 01.09.2017 

STED Fonnfjell Hotell, Meråker 

MØTE INNKALT AV Utdanningskonsulent Runar Sørensen 

MØTETYPE Utvalgsmøte (DFSFU) 

MØTELEDER Utvalgsleder Jostein Rubbås-Risvik 

FRA DFSFU 
Jostein Rubbås-Risvik, Jo Ivar Løvseth, Magne Råde, 
Rolf Magne Hellevang og Per Kristian Aas. 

FRA ADMINISTRASJONEN Runar Sørensen 

Sakslisten og innkallingen ble godkjent. 

SAKSLISTE
Sak 01/2017: Rullering av kongepokal i feltdisipliner (oppdrag fra Norges Skytterstyre) 

Sak 02/2017: Møteplan for 2017 og 2018 

Sak 03/2017: Freding av primærperioden tiltenkt feltskyting 

Meldingssaker 

01/2017: ”Feltlaget” 

02/2017: HK416 i Stang og felthurting 

03/2017: Feltåret 2017 – veien videre 

04/2017: Gjennomgang av budsjett 

04/2017: Gjennomgang av Langtidsplan 



 
Saksnummer: 1/2017 
Emne: Rullering av kongepokal i feltdisipliner 
Kompetanse: Sak 75/2017 (Norges Skytterstyre) 

 

I	forbindelse	med	at	Kongehuset	har	åpnet	for	at	det	kan	søkes	om	å	alternere	kongepokalen	i	
skifeltskyting	med	andre	øvelser	i	DFS,	har	Norges	Skytterstyre	gitt	Feltutvalget	et	oppdrag	i	
tilknytning	til	dette.	 

Norges	Skytterstyre	ønsker	at	dagens	kongepokal	i	skifeltskyting	skal	rotere	mellom	alle	
feltøvelsene	i	DFS	(Skifeltskyting,	Skogsløp	med	skyting,	Feltskyting,	Stangskyting	og	
Felthurtigskyting).	Som	grunnlag	for	å	søke	kongehuset	om	en	endring	på	dagens	ordning,	gis	
Feltutvalget	i	oppdrag	å	komme	med	forslag	til	en	slik	rotasjon	mellom	feltøvelsene.	Forslaget	
skal	være	egnet	til	å	fremme	feltskytingsaktivitetene	i	DFS.	 

Utvalget	gis	frist	til	1.	oktober	2017	med	å	fremme	sin	anbefaling	for	Norges	Skytterstyre.		

Feltutvalget	diskuterte	saken	løst	i	forbindelse	med	introduksjonsmøtet	på	LS	i	Førde.	Derfor	
antas	det	at	utvalgets	medlemmer	har	gjort	seg	sine	tanker	om	dette	til	møtet.  
 
 
Administrasjonens drøfting 
Den	lille	kongepokalen	har	vært	delt	ut	i	skifelt	hvert	år	siden	1966.	Når	Norges	Skytterstyre	nå	
har	gitt	feltutvalget	i	oppdrag	å	komme	med	forslag	til	rullering	av	kongepokalen	innen	alle	
feltdisiplinene	i	DFS,	er	det	viktig	at	man	ser	på	flere	alternativer	for	rullering.		
	
Det	finnes	mange	måter	å	få	til	en	slik	rullering	på.	Om	man	skal	vekte	alle	de	feltmessige	
øvelsene	som	likeverdige	eller	om	noen	skal	vektlegges	mer	enn	andre,	vil	selvsagt	være	
avgjørende	for	hva	slags	rullering	feltutvalget	vil	anbefale.		
Administrasjonen	har	imidlertid	kommet	fram	til	tre	ulike	former	for	rullering,	som	kan	være	
utgangspunkt	for	videre	diskusjoner	i	utvalget.	
	
Alt.	1:	
Kongepokalen	rullerer	slik	at	den	er	ett	år	i	hver	av	øvelsene.	Eksempelvis	vil	det	kunne	bli	slik:		

2018 Feltskyting 
2019 Skogsløp med skyting 
2020 Stangskyting 
2021 Skifelt 
2022 Felthurtig 
2023 Feltskyting 
	
	
Alt.	2:	
Feltskyting	er	den	desidert	største	av	de	feltmessige	øvelsene	i	DFS.	Dette	er	både	i	antall	
konkurranser	ikke	minst	i	antall	utøvere.	Mange	vil	derfor	hevde	det	er	naturlig	at	en	rullering	
gjenspeiler	dette.	En	måte	å	gjøre	dette	på	er	at	man	kan	dele	de	feltmessige	øvelsene	inn	i	tre	
kategorier,	feltskyting,	hurtigøvelser	(Stang/felthurtig)	og	fysiske	øvelser	(skifelt/skogsløp).	Man	
kan	da	se	for	seg	at	kongepokalen	rulleres	slik:		



	
2018 Feltskyting 
2019 Skogsløp med skyting 
2020 Stangskyting 
2021 Felt 
2022 Skifelt 
2023 Felthurtig 
2024 Felt 
2025 Skogsløp med skyting 
	
	
Alt.	3:	
Det	kan	være	et	alternativ	å	se	på	hurtigøvelsene	som	én	øvelse,	og	de	fysiske	øvelsene	som	én	
øvelse.	Man	kan	vurdere	en	form	for	plassifferløsning	for	disse	øvelsene,	slik	at	
kongepokalvinneren	i	eksempelvis	hurtigøvelsene	må	beherske	både	Stang	og	felthurtig.	På	
samme	måte	må	man	beherske	både	skifelt	og	skogsløp	med	skyting	for	å	vinne	kongepokalen	i	
de	fysiske	øvelsene.	En	ulempe	med	denne	rulleringsmetoden	er	at	vi	kan	få	kongepokalvinnere	
som	ikke	har	vunnet	noen	øvelse,	altså	blitt	norgesmester.	Eksempelvis	kan	vinneren	ha	plassiffer	
12	etter	å	ha	blitt	nummer	tre	i	felthurtig	og	nummer	ni	i	Stang.	En	løsning	på	dette	kan	være	at	
vinneren	av	kongepokalen	er	den	av	de	to	vinnerne	som	har	beste	plassiffer	i	de	to	grenene.	
Med	plassiffer	kan	rulleringen	se	slik	ut:		

2018 Feltskyting 
2019 Plassiffer skifelt/skogsløp 
2020 Plassiffer Stang/felthurtig 
2021 Felt osv. 
	
 
Møtet var lagt opp til at utvalget skulle se på flere ulike former for rullering under møtet. 
Utvalget mente følgende forslag burde vurderes: 
 
Alt.	4:	
Utvalget	ønsket	å	drøfte	en	rulleringsmodell	der	feltskyting	ble	vektet	enda	tyngre	enn	i	de	
overstående	alternativene.	Med	å	la	feltskyting	ha	kongepokalen	annenhvert	år	vil	dette	i	større	
grad	gjenspeile	aktiviteten	i	grenene.	Feltskyting	er	den	klart	største	grenen	av	feltdisiplinene,	
både	når	det	gjelder	antall	utøvere	og	konkurranser.	Med	denne	rulleringsmodellen	vil	de	øvrige	
grenene	få	kongepokal	hvert	8.	år.		

2018 Feltskyting 
2019 Skogsløp med skyting 
2020 Feltskyting 
2021 Stang 
2022 Felt 
2023 Skifelt 
2024 Felt 
2025 Felthurtig 
2026 Felt 
2027 Skogsløp med skyting 

 
 
Adm. anbefaler DFSFU å fremme følgende forslag til Norges Skytterstyre: 
Administrasjonen hadde ikke noen førende anbefalinger til møtet, men ønsket at diskusjonen 
skulle åpen og nytenkende uten bindinger.  
 



Vedtak:  
Utvalget var delt. Flertallet med Rubbås-Risvik, Løvseth, Råde og Aas stemte for alternativ 4, 
mens mindretallet med Hellevang stemte for alternativ 2. 
DFSFU anbefaler Norges Skytterstyre å rullere kongepokalen etter følgende turnus: 

2018 Feltskyting 
2019 Skogsløp med skyting 
2020 Feltskyting 
2021 Stang 
2022 Felt 
2023 Skifelt 
2024 Felt 
2025 Felthurtig 
2026 Felt 
2027 Skogsløp med skyting 

 
  
 

Saksnummer: 2/2017 
Emne: Møte- og representasjonsplan DFSFU 
Kompetanse:  

 
Det legges til grunn at Feltutvalget har møte tre ganger årlig. Ved behov for flere møter, kan 
det avholdes telefonmøter. I tillegg skal utvalget være representert ved NM skifelt og NM 
skogsløp, Frendecupavslutning i Stang og Felthurtig, samt LS. I utgangspunktet er det utvalgets 
leder som skal representere utvalget ved disse anledningene, men dersom han ikke har 
anledning, vil andre utvalgsmedlemmer få arbeidsoppgaven.  

 

Administrasjonens drøfting 
Det er naturlig at utvalget selv kommer fram til hvilke datoer som passer best for utvalgets 
møter. Normalt legges disse møtene til enten fredag eller mandag, men det vil også være 
muligheter for å bruke en helgedag om dette passer best.  
For 2018 legges det opp til ett møte i februar/mars. Dette av hensyn til eventuelle saker til 
Skyttertinget. Deretter legges det opp til to møter på høsten, fortrinnsvis ett i september og ett 
i november. Disse møtene tar normalt for seg budsjett og regelendringer.  
Datoene for representasjon gir seg selv ut i fra datoene som er satt for hovedbegivenhetene. 
 
Adm. anbefaler DFSU å fremme følgende forslag til Norges Skytterstyre: 
Endelig møteplan for DFSFU utsettes til møte i november, slik at vi har datoer for 
hovedbegivenheter på plass. Utvalget kommer selv frem til dato for møte første halvdel av 
november.   
 
Vedtak: 
Neste møte i DFSFU legges til mandag 13. november klokken 10.00 på Skytterkontoret. 
Møteplan for 2018 vedtas på dette møtet. 
 
 
 

Saksnummer: 3/2017 
Emne: Freding av primærperioden tiltenkt feltskyting 
Kompetanse:  



 

Denne saken kom opp etter innspill fra Per Kristian Aas i feltutvalget. 
 
Administrasjonens drøfting: 
En freding av primærperioden tiltenkt feltskyting er trolig en sak som evt. må behandles av 
Skyttertinget. Det ligger derfor litt fram i tid før et slikt vedtak kan iverksettes. På kort sikt kan 
feltutvalget be Norges Skytterstyre anmode samlagene til å ta hensyn til feltøvelsene når 
terminlister for kommende år settes opp. Dette forutsetter at Skytterstyret behandler dette som sak 
på neste styremøte 18. september.    
 
I denne saken er det viktig at utvalget er taktiske når det gjelder bruk av ord. Administrasjonen tror 
ikke det vil være klokt å forby å arrangere f. eks. 15m-stevner i feltsesongen. De siste årene har det 
vært mange eksempler på at forbud blir dårlig mottatt på grasrota. Mye negativ omtale på 
facebook og andre steder kan gjøre at et slikt forbud virker mot sin hensikt. Derfor kan 
anmodninger og framsnakking av feltøvelsene være vel så virkningsfulle fremgangsmåter for at 
feltøvelsene skal slippe å konkurrere med andre aktiviteter i vår organisasjon. 
 
 
Adm. anbefaler DFSU å fremme følgende forslag til Norges Skytterstyre: 
Feltutvalget anbefaler Norges Skytterstyre om å anmode samlagene til å ta hensyn til 
feltøvelsene når terminlister for kommende år settes opp, slik at disse ikke kolliderer med andre 
aktiviteter i DFS. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 



 

DET FRIVILLIGE SKYTTERVESEN 
MØTE I DFSFU 

   

 
 
 

PROTOKOLL  

   
 

DATO 13.11.2017 

STED Skytterkontoret, Oslo 

MØTE INNKALT AV Utdanningskonsulent Runar Sørensen 

MØTETYPE Utvalgsmøte (DFSFU) 

MØTELEDER Utvalgsleder Jostein Rubbås-Risvik 

FRA DFSFU 
Jostein Rubbås-Risvik, Jo Ivar Løvseth, Magne Råde, 
Rolf Magne Hellevang og Per Kristian Aas. 

FRA ADMINISTRASJONEN Runar Sørensen og generalsekretær Jarle Tvinnereim 

 Sakslisten og innkallingen ble godkjent. 

 
 

SAKSLISTE 

Sak 04/2017: Godkjenning av protokoll fra utvalgsmøtet i september 2017 

Sak 05/2017: Interne retningslinjer for DFSFU 

Sak 06/2017: Rullering av Kongepokal (nytt oppdrag fra Norges Skytterstyre) 

Sak 07/2017: Møte- og representasjonsplan 2018 

Sak 08/2017: Evaluering av ”feltåret 2017” – veien videre 

Sak 09/2017: Budsjett 2018 
 
 

 
Meldingssaker  

 
05/2017:  Prosjekt Stang og HK416 

 



Saksnummer: 4/2017 
Sak: Godkjenning av møteprotokoll 
Kompetanse:  

 

Vedtak:  
Protokollen for utvalgsmøte 1. september 2017 ble enstemmig godkjent. 
  
 

Saksnummer: 5/2017 
Sak:  Interne retningslinjer for DFSFU 
Kompetanse:  

 
Etter opprettelsen av det nye feltutvalget på Skyttertinget 2017 skal det nå utarbeides nye 
interne retningslinjer for dette utvalget.  

DFSFU bes derfor komme med et forslag til nye retningslinjer som skal gjelde fra 1.1.2018. 
Norges Skytterstyre ønsker at retningslinjene for feltutvalget og DFSU i størst mulig grad skal 
samordnes. 

Merk at retningslinjene kun er et supplement til instruksen som ble vedtatt på Skyttertinget og 
er kun et internt styringsverktøy for utvalget. De interne retningslinjene for feltutvalget skal 
endelig vedtas av Norges Skytterstyre.  

 

Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen har utarbeidet et forslag til interne retningslinjer for Feltutvalget. Dette er 
basert på tilsvarende retningslinjer som er utarbeidet for DFSU. 
 
Adm. anbefaler DFSFU å fremme følgende forslag til Norges Skytterstyre: 
Interne retningslinjer for DFSFU – Feltutvalget  
 
Grunnlag: 
Retningslinjene tar utgangspunkt i Skytterboka kap. 18, pkt. 18.110. Retningslinjene er et supplement til 
instruksen, og er å regne som et intern styringsverktøy for DFSFU. 
 
 
Møtegodtgjørelse: 
Til medlemmer av DFSFU utbetales møtegodtgjørelse iht. enhver tid gjeldende satser for pålagt virksomhet lagt 
til virkedager (mandag – fredag). Størrelsen på godtgjørelsen fastsettes av Skyttertinget. Søknad om 
møtegodtgjørelsesendes utdanningskonsulenten via elektronisk portal innen 30 dager etter oppdraget. 
 
 
Refusjon av reiseutgifter: 
Refusjon av utgifter ved reiser til utvalgsmøter eller andre representasjonsoppdrag skjer iht. enhver tid fastsatte 
satser. Reiseregning skal sendes til utdanningskonsulenten innen 30 dager etter oppdraget. Utgifter utover 
fastlagte satser skal dokumenteres. Alkohol blir ikke refundert. 
 
 
Profileringsklær: 
Utvalgets medlemmer får utlevert representasjonsantrekk etter behov. Normalt er dette en treningsjakke med 
tilhørende pique-skjorte. 
 
 



Utvalgsmøter: 
Norges Skytterstyre godkjenner møteplan for det påfølgende året. Utdanningskonsulenten utarbeider forslag til 
saksliste ca 14 dager før møtet. Denne oversendes leder i utvalget og generalsekretæren for kommentarer og 
godkjenning. Endelig saksliste og saksutredninger oversendes utvalgsmedlemmene, varamedlemmene og 
generalsekretæren senest én uke før møtet. 
 
Det forventes at utvalgsmedlemmene møtes godt forberedt. 
Etter møtet godkjenner utvalgets medlemmer referatet. Dette oversendes deretter Norges Skytterstyre, samt 
offentliggjøres på dfs.no. 
 
 
Økonomisk styring: 
Utdanningskonsulenten har ansvaret for sektorens budsjett. Han setter opp forslag til budsjett ut fra rammer gitt 
av generalsekretæren. Dette forslaget skal behandles av utvalget før det legges fram for Norges Skytterstyre for 
godkjenning (iht. Skytterboka pkt. 18.110). 
 
Utdanningskonsulenten skal ved behov informere utvalget hvis status/prognoser synes å gi betydelige avvik fra 
budsjettet. Generalsekretæren skal orienteres hvis budsjettutviklingen synes å kunne gi overskridelser. 
 
 
 
Avtakking: 
Avtroppende utvalgsmedlemmer gis en gave som takk for innsatsen. Denne skal ikke overskride 1000 kroner. 
 
 
Representasjon: 
Utvalget har noen representasjonsoppdrag i løpet av året. 
 
Skyttertinget:  Utvalget skal være representert på Skyttertinget, normalt ved utvalgets leder.

 Representanten har ikke stemmerett, men kan gis talerett i saker som omhandler  
feltaktivitetene. 

Landsskytterstevnet: Utvalgets er representert med én representant under Landsskytterstevnet, normalt  
leder. Representanten skal være til stede under finalene i felt, Stang, felthurtig og NM 
skogsløp. Representanten vil også få oppdrag i forbindelse med premie-utdelingen i 
disse øvelsene. 

Frende-cup i Stang/felth.: Utvalget er representert med én representant på siste runde i Frendecup i Stang- og 
felthurtigskyting. Normalt er dette den representanten som tilhører den landsdelen dette 
arrangeres i. 

NM skifelt: Utvalgets er representert med én representant under NM i skifelt. Normalt er dette den 
representanten som tilhører den landsdelen dette arrangeres i. 

NM skogsløp med skyting: Utvalgets er representert med én representant under NM i skogsløp med skyting (sprint 
og stafett). Normalt er dette den representanten som tilhører den landsdelen dette 
arrangeres i. 

Annet: Norges Skytterstyre kan be feltutvalget om å være representert ved andre anledninger, 
eksempelvis regionalt seminar og kurs for nye tillitsvalgte. 

   
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
  



Saksnummer: 6/2017 
Sak: Rullering av Kongepokal (nytt oppdrag fra Norges Skytterstyre) 
Kompetanse: Sak 1/2017 (Feltutvalget) 

 

Feltutvalget behandlet dette som sak under møtet i september. Feltutvalget kom med 
anbefaling til rullering ut i fra det oppdraget som var gitt.  
Norges Skytterstyre drøftet forslag til rullering av Kongepokal i feltdisipliner på styremøte 30. 
oktober. Med bakgrunn i at rullering av Kongepokal mellom skifelt og skogsløp var tingsak i 
2010 og 2011, vil styret legge fram denne saken for Skyttertinget i 2018.  
  
Styret ønsker å få vurdert flere alternativ til rullering enn det første oppdraget la til grunn. 
  
Styret ber derfor feltutvalget i tillegg utrede følgende: 

• Skal det være Kongepokal i alle disipliner? Feltutvalget må ta hensyn til at Kongepokalen 
kommer fra skifelt, og at Slottet har skrevet at:  
«Der hvor det er flere konkurranser kan man imidlertid søke om å få alternere tildelingen, for 
eksempel mellom skifeltskyting og feltskyting».  

• Kan det være et alternativ å rullere Kongepokal mellom skytetekniske disipliner (felt, 
Stang- og felthurtig) og fysiske disipliner (skifelt/skogsløp) annenhvert år?  

• Her kan man i vurderinga ta med en rullering mellom Felt-Hurtigskyting-Fysisk, og 
hvordan en slik rullering kan gjennomføres. 

• Skal Kongepokalen «øremerkes» til kvinneklassen i skifelt/skogsløp innimellom (forutsatt 
minst 15 deltakere)? 

   
Frist for anbefalt rullering av Kongepokal senest 27. februar 2018 (tilpasset endelig behandling 
på feltutvalgets februar-møte). 
 
Administrasjonens drøfting: 
Mange av elementene i det nye oppdraget ble også diskutert i feltutvalget på forrige møte. På 
bakgrunn av at oppdraget den gang var som det var, ble ikke dette hensyntatt i konklusjonene. 
I denne saksutredningen går vi igjennom punkt for punkt det styret har bedt feltutvalget 
utrede. Tilslutt er noen av forslagene satt opp i tabellform, slik at det blir lettere å se forskjell på 
alternativene. Utvalget kan gjerne komme med flere forslag til løsninger under møtet. 
 
Skal det være kongepokal i alle øvelsene? 
Selv om dette ikke var aktuelt med det daværende oppdraget, ble temaet diskutert i Meråker. 
Den gang var det noen som var inne på at kanskje ikke hurtigøvelsene burde være med i en 
rullering. Dette temaet ble imidlertid ikke drøftet grundig, ettersom det ikke lå i oppdraget den 
gang.  
 
Slottet har skrevet at: 
«Der hvor det er flere konkurranser kan man imidlertid søke om å få alternere tildelingen, for 
eksempel mellom skifeltskyting og feltskyting». Dette kan sees på som en føring om at dersom det 
blir aktuelt med en rullering, så skal fortsatt skifelt være med i rulleringen. Like opplagt er det 
kanskje at en eventuell rullering også skal inneholde feltskyting, som er den klart største av våre 
feltmessige øvelser. Feltskyting må også kunne regnes som DFS` primærøvelse ved siden av 
baneskyting. Med andre ord er det de tre gjenværende øvelsene (skogsløp, Stang og felthurtig) 
man kan vurdere om skal være med i en rullering eller ei.  
 



En av de største utfordringene med å ha alle øvelsene med i rullering er at det blir veldig lenge 
mellom hver gang de forskjellige øvelsene får «sin» pokal, og kanskje spesielt dersom 
feltskyting skal ha pokalen hyppigere enn de andre. Noe av argumentasjonen som har vært 
brukt for å rullere Kongepokalen mellom flere øvelser er at øvelsene vil få en ”boost” når de har 
Kongepokal. Spørsmålet er da om man får ønsket varig effekt av å ha Kongepokalen når det er 
lenge mellom hver gang.  
På den andre siden viser det at vi verdsetter alle feltøvelsene dersom vi lar Kongepokalen 
rullere i alle fem. 
I tabellen lenger ned i saksutredningen er Alt. 4 et forslag hvor Kongepokalen rullerer mellom 
felt og skifelt. 
 
Rullering mellom skytetekniske (felt, Stang og felth.) og fysiske øvelser (skifelt og skogsløp) 
Dette er en rulleringsform som feltutvalget ikke har diskutert, først og fremst fordi utvalget 
ganske tidlig konkluderte med at feltskyting skulle vektes noe tyngre enn de øvrige øvelsene. 
Når Skytterstyret nå ønsker dette drøftet, er det først og fremst fordi DFS i dag har to 
Kongepokaler, én i en skyteteknisk øvelse (bane) og én i en fysisk øvelse (skifelt). Når man nå 
ønsker å vurdere en rullering av den ene Kongepokalen, er det kanskje greit at det fysiske 
fortsatt blir prioritert. (Alt. 5 i tabellen) 
 
Rullering mellom felt, hurtigøvelser og fysisk. 
Denne formen for rullering ble diskutert som ett av rulleringsalternativene i forrige møte. 
Utvalget var enige i at det å se på hurtigøvelsene som én øvelse var vanskelig. Det samme 
gjelder selvsagt de fysiske. Hvordan skal man da kåre vinneren? Hvis man skal gå for en ren 
plassifferløsning vil man med stor sannsynlighet få en kongepokalvinner som ikke har vunnet 
noen enkeltøvelse. Det mest nærliggende alternativet blir da å si at den av de to vinnerne som 
har lavest plassiffer får Kongepokalen. I så fall blir dette fort litt komplisert å skjønne for de som 
ikke er veldig inne i dette fra før. (Alt. 6 i tabellen) 
 
Kongepokal til kvinner i skifelt og skogsløp med skyting. 
Så langt har det vært lite aktuelt å dele ut Kongepokalen i kvinneklassen i skifelt, ettersom 
deltakelsen har vært for dårlig. Tatt de siste års kvinnedeltakelse i skifelt i betraktning, er det lite 
som tyder på at dette vil være aktuelt med det første. 
I skogsløp med skyting er det imidlertid annerledes. Der har deltakelsen blant kvinnene steget 
jevnt. På Landsskytterstevnet i Førde var det ny rekord med 17 seniorkvinner som fullførte 
løpsdelen. 
Administrasjonen er av den oppfatning at også kvinnene bør ha muligheten til å kjempe om 
Kongepokal i de fysiske grenene våre, såfremt de er mange nok. En nedre grense på 15 
deltakere synes riktig å ha som krav. 
Om Kongepokalen skal alternere annenhver gang mellom mann og kvinne i disse øvelsene eller 
om menn skal ha den oftere kan selvsagt diskuteres. Uansett mener administrasjonen det vil 
være et riktig politisk signal å gi at Kongepokalen skal gå annenhver gang i kvinneklassen og 
herreklassen. Dersom ikke det er nok deltakere i den klassen pokalen er satt opp, vil den 
automatisk flyttes til det motsatte kjønn. På samme måte kan det være fornuftig å ha et vedtak 
på at dersom det heller ikke i denne klassen er nok deltakere, vil pokalen dette året flyttes over 
til en av de andre ”rullerende” feltøvelsene. Et slik vedtak kan også gjelde dersom feltøvelsen 
med Kongepokal blir avlyst. 
 
  



Konklusjon: 
Feltutvalget kom med en innstilling etter forrige møte, som var gjennomarbeidet og god. 
Flertallet anbefalte Alt. 2 i tabellen nedenfor, mens mindretallet stemte for alternativ 3. Ut i fra 
nytt oppdrag fra Norges Skytterstyre åpner det seg muligheter for noen nye rulleringsformer. I 
tabellen er det forutsatt at feltutvalget ønsker at kvinner og menn skal ha Kongepokalen 
annenhver gang i de fysiske idrettene.  
 

År Alt. 1 Alt. 2 Alt. 3 Alt. 4 Alt. 5 Alt. 6 
2019 Felt Felt Felt Felt Felt Felt 

2020 Skogsløp (M) Skogsløp (M) Skogsløp (M) Skifelt (M) Skifelt (M) Fysiske (M) 

2021 Felthurtig Felt Stang Felt Felthurtig Hurtig 

2022 Skifelt (K) Stang Felt Skifelt (K) Skogsløp (K) Felt 

2023 Stang Felt Skifelt (K) Felt Stang Fysiske (K) 

2024 Felt Skifelt (K) Felthurtig Skifelt (M) Skifelt (K) Hurtig 

2025 Skogsløp (K) Felt Felt Felt Felt Felt 

2026 Felthurtig Felthurtig Skogsløp (K) Skifelt (K) Skogsløp (M) Fysiske (M) 

2027 Skifelt (M) Felt Stang Felt Felthurtig Hurtig 

2028 Stang Skogsløp (K) Felt Skifelt (M) Skifelt (M) Felt 

2029 Felt Felt Skifelt (M) Felt Stang Fysiske (K) 

 
Forklaring på tabell: 
Alt. 1: Enkel rullering mellom alle feltmessige øvelser, uten at noen av øvelsene er vektlagt mer 

enn andre. 
Alt. 2: Flertallet i feltutvalget gikk for denne formen for rullering i forrige møte. 
Alt. 3: Mindretallet i feltutvalget gikk for denne formen for rullering i forrige møte. 
Alt. 4: Ut i fra svar i fra Slottet er dette forslaget en form for rullering vi ganske sikkert  

får godkjent av Slottet. Her rullerer Kongepokalen kun mellom skifelt og felt. 
Alt. 5: Dette er en form for rullering hvor man rullerer ut i fra to hovedgrupper: 
  Skytetekniske øvelser og fysiske øvelser. 
Alt. 6: Dette er en form for rullering hvor man rullerer ut i fra tre hovedgrupper:  

Felt, hurtigøvelser og fysiske øvelser. 
 
 
Adm. anbefaler DFSFU å fremme følgende forslag til Norges Skytterstyre: 
Feltutvalget diskuterer nye og gamle forslag, og gir føringer til administrasjonen om videre 
behandling til neste utvalgsmøte. Dersom utvalget føler seg i stand til å fatte et vedtak på 
møtet, har de muligheten til dette. 
 
Vedtak: 
Et enstemmig feltutvalg anbefaler Norges Skytterstyre å rullere Kongepokalen mellom 
feltskyting og skifeltskyting annen hvert år. Kongepokalen tildeles beste kvinne og beste mann 
i skifelt annenhver gang. Det er et krav om minimum 15 deltakere i kongepokalklassen. Ved for 
få deltakere i kvinne- eller herreklassen i skifelt, flyttes Kongepokalen automatisk over til det 
motsatte kjønn. Dersom det heller ikke i denne klassen er nok deltakere, overføres 
Kongepokalen til feltskyting dette året. Dersom NM skifelt eller NM felt blir avlyst det året 
Kongepokalen er satt opp i denne øvelsen, overføres Kongepokalen til felt/skifelt dette året, 
uten at vedtatt rullering blir endret. 
 



2019 Felt  2023 Felt  2027 Felt 
2020 Skifelt (menn)  2024 Skifelt (menn)  2028 Skifelt (menn) 
2021 Felt  2025 Felt  2029 Felt 
2022 Skifelt (kvinner)  2026 Skifelt (kvinner)  2030 Skifelt (kvinner) 

 
 
 
 

Saksnummer: 7/2017 
Sak:  Møte- og representasjonsplan for DFSFU 2018 
Kompetanse: Sak 2/2017 (Feltutvalget) 

 
Det legges til grunn at Feltutvalget har møte tre ganger årlig. Ved behov for flere møter, kan 
det avholdes telefonmøter. I tillegg skal utvalget være representert ved NM skifelt og NM 
skogsløp, Frendecupavslutning i Stang og Felthurtig, samt Skyttertinget og LS. Ref. interne 
retningslinjer for feltutvalget. 
 

Administrasjonens drøfting 
Det er naturlig at utvalget selv kommer fram til hvilke datoer som passer best for utvalgets 
møter. Normalt legges disse møtene til ukedager, men det vil også være muligheter for å bruke 
en helgedag om dette passer best. 
Det legges opp til ett møte i slutten av februar. Dette av hensyn til eventuelle saker til 
Skyttertinget samt prosjektsøknad til FD. Deretter legges det opp til to møter på høsten, 
fortrinnsvis ett i september og ett i november. Disse møtene tar normalt for seg budsjett og 
regelendringer. 
Datoene for representasjon gir seg selv ut i fra datoene som er satt for hovedbegivenhetene. 
 
Vedtak: 
DFSFU anbefaler Norges Skytterstyre å vedta følgende datoer for utvalgsmøter og 
representasjon i 2018: 
Utvalgsmøter: 

Dato Sted Representasjon 
Tirs. 27. febr. Skytterkontoret, Oslo Alle 
Tir. 18. sept. Skytterkontoret, Oslo Alle 
Man. 12. nov. Skytterkontoret, Oslo Alle 

 
Representasjon: 

Dato Arrangement/sted Representasjon 
17.-18. mars NM skifelt, Mo i Rana Nord-Norges repr. Rubbås-Risvik 
31/7-4/8 FC Stang og felthurtig Midt-Norges repr. Råde 
3. aug. Skyttertinget Leder i DFSFU, Rubbås-Risvik 
2.-10. aug. LS, Stjørdal Leder i DFSFU, Rubbås-Risvik 
25.-26. aug. NM skogsløp, Bardu Østlandets repr. Løvseth 

 
 
 
 
 
 



Saksnummer: 8/2017 
Sak: Evaluering av ”Feltåret 2017”  –  veien videre 
Kompetanse: Sak 090/2017 (Norges Skytterstyre) 

 

I Langtidsplanen for 2016-2020 står det at 2016 og 2017 skulle være fokusår for feltskyting. 
Dette er gjennomført med en rekke tiltak både når det gjelder bidrag, rabatter og motivasjon. 
Norges Skytterstyre vedtok i sak 90/2017 tiltak for videre satsing på feltaktivitetene. 
 
Administrasjonens drøfting: 
Feltutvalget er utfordret til å lage et slagord for den videre feltsatsingen i DFS. Det er ikke gitt 
noen direkte føringer for hva dette skal være, men det er nærliggende å tro at dette skal være 
noe ala ”Skyting – en sport for alle”, ”Felt i fokus”, ”Gøy med felt” eller liknende. Med andre ord 
et slagord som er positivt vinklet og som gjenspeiler noe av feltøvelsenes egenart. 
 
Feltutvalget skal også vurdere å utarbeide en ny tiltaksplan for feltaktiviteter, som skal erstatte 
Handlingsplan for felt 2013–2016. 
 
Adm. anbefaler DFSFU å gjøre følgende vedtak: 
Feltutvalget gir føringer for videre framdrift med ”Tiltaksplan for feltaktiviteter”. 
 
Vedtak: 
Feltutvalget ønsker å utarbeide en ny ”tiltaksplan for feltaktiviteter”, og gir administrasjonen i 
oppgave å utarbeide et forslag til neste utvalgsmøte. Det er et ønske at tiltaksplanen gjøres noe 
enklere og har færre punkter enn ”Handlingsplan for felt 2013-2016”. 
 
Feltutvalget ber administrasjonen utarbeide en egen lukket side på facebook for feltkontakter i 
samlagene. Dette forumet skal være med på å gi informasjon og inspirasjon i jobben som 
feltkontakter. På dette forumet skal det blant annet utlyses en slagordkonkurranse for 
feltaktivitetene. Denne slagordkonkurransen er også ønsket utlyst på Skyttertidende både nett 
og papir. 
 
 
 

Saksnummer: 9/2017 
Sak: Budsjett 2018 
Kompetanse: Sak 090/2017 (Norges Skytterstyre) 

 

Det er tidligere i år søkt FD om prosjektstøtte til feltskyting, Stang- og felthurtigskyting, skifelt 
og skogsløp med skyting. Denne søknaden er basert på tidligere søknader og tildelinger. 
 
Administrasjonens drøfting: 
Alt tyder på at vi får tildelt de omsøkte midlene til feltaktivitetene. Disse midlene er ganske låst i 
forhold til søknaden, så for 2018 er det ikke mye rom for store endringer ut i fra dette. Endelig 
tildeling blir imidlertid først vedtatt i Stortinget senere i år. 
 
Adm. anbefaler DFSFU å gjøre følgende vedtak: 
Feltutvalget ble bedt om å sette opp en tiltaksliste i prioritert rekkefølge ved mer tildelinger 
enn søknaden. 
 



Vedtak: 
Ved mer tildelinger enn omsøkt til feltaktivitetene, anbefaler feltutvalget Norges Skytterstyre å 
videreføre støtte til anlegg innen feltsektoren slik som det har vært gjort i 2017. Feltutvalget 
ønsker primært å støtte anlegg i områder/samlag der behovet er størst. Feltutvalget ønsker 
også å prioritere Stang-/felthurtiganlegg framfor rene feltanlegg.  


